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In het AD/regio Utrecht van 23 mei lazen wij het bericht ‘Houten eist miljoen 

van provincie Utrecht om project Limesbaan’1. Hierin wordt gesteld dat de 

gemeente Houten claimt 1 miljoen euro van de provincie tegoed te hebben 

in de afrekening van het zogenaamde ‘SALTO-project’, waarmee de 

Limesbaan is aangelegd. Er blijkt een conflict hierover te zijn ontstaan en er 

is inmiddels een bemiddelaar aangesteld, zo lazen wij. De PvdA-fractie heeft 

hierover de volgende vragen: 

 

1. Waarop baseert de gemeente Houten deze claim en waarom meent het 

college dat dit onterecht is? 

2. Kwam deze eis voor de provincie als een verrassing? Zonee, waarom 

zijn de partijen er onderling eerder nog niet uitgekomen? 

3. Wat zijn de vervolgstappen voor het bemiddelingstraject? 

4. Welke gevolgen heeft de ontstane situatie voor het vervolg van de 

oostelijke ontsluiting van de A12 vanaf Houten, waarvoor onlangs een 

bestuursovereenkomst is getekend door Rijk en provincie? Levert dit 

mogelijk vertraging op? 

 

 

                                                   

1 http://www.ad.nl/utrecht/houten-eist-miljoen-van-provincie-utrecht-om-project-

limesbaan~a8edc11b/  
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